
Protokół nr  50/2018 

z posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego  

Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego w dniu 7 listopada 2018 r.  

w godz. 15:15 – 15:30 w sali nr 146 Urzędu Miejskiego w Suwałkach  

przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji:                                                                                    

1. Zdzisław Koncewicz          – Przewodniczący Komisji                                         

2. Wojciech Pająk          – Wiceprzewodniczący Komisji                                                                          

3. Tadeusz Czerwiecki                                                                                                                           

4. Zbysław Wojciech Grajek   

5. Sławomir Jan Szeszko                                                                         

6. Piotr Wasiukow        

 

W posiedzeniu udział wzięli:       

                                                                                                                                                              

1. Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk 

2. Łukasz Kurzyna – Zastępca Prezydenta 

3. Małgorzata Włoskowska – Naczelnik Wydz. AGP         

4. Marcin Bonisławski – Naczelnik Wydz. RFZ 

  

     

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Posiedzeniu przewodniczył Zdzisław Koncewicz, który powitał zebranych i przypomniał,  

że proponowany porządek posiedzenia został przesłany radnym wraz z materiałami. Zapytał  

o uwagi do porządku posiedzenia. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek posiedzenia:  

1. Przyjęcie protokołu nr 49/2018 z posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach   w dniu 09 października 2018 r. 

2. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Suwałkach za okres 2014 – 2018. 

3. Przyjęcie sprawozdania oceniającego realizację zapisów „Programu Rozwoju 

Przedsiębiorczości w Suwałkach na lata 2014 – 2020”. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu Osiedla Klasztorna                  

w Suwałkach. 

5. Wolne wnioski. 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 49/2018 z posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach   w dniu 09 października 2018 r. 

    



Zdzisław Koncewicz poinformował, że do protokołu 49/2018 posiedzenia Komisji nie    

wniesiono uwag, wobec czego stwierdził, że protokół przez Komisję, został przyjęty. 

Ad pkt. 2 

Przyjęcie uzupełnienia do sprawozdania (z dnia 25 września 2018 r.) z działalności 

Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach za okres 2014 

– 2018. 

   Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu.   

     

Komisja przyjęła uzupełnienie do sprawozdania (z dnia 25 września 2018 r.) z działalności 

Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach za okres                    

2014 – 2018. 

 

Ad pkt. 3 

Przyjęcie sprawozdania oceniającego realizację zapisów „Programu Rozwoju 

Przedsiębiorczości w Suwałkach na lata 2014 – 2020”. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

 Radny T. Czerwiecki stwierdził, że sprawozdanie jest bardzo ogólne, brak jest 

szczegółów. Ł. Kurzyna Zastępca Prezydenta odpowiedział, że pierwsze zapisy w tabelkach są 

przytoczone z programu, natomiast stan realizacji mówi o tym, co w danym działaniu zostało 

zrobione. 

Radny W. Pająk zapytał o pięć inkubowanych podmiotów, co to są za firmy? Naczelnik 

Wydziału M. Bonisławski  przedstawił firmy, które działają w Parku Naukowo –

Technologicznym.  

 

Komisja pozytywnie przyjęła sprawozdanie oceniające realizację zapisów „Programu 

Rozwoju Przedsiębiorczości w Suwałkach na lata 2014 – 2020”. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu  

 

Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego rejonu Osiedla Klasztorna w Suwałkach. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

 Prezydent Cz. Renkiewicz przedstawił przystąpienie do sporządzenia planu, które 

zostało wywołane koniecznością uporządkowania istniejącego zagospodarowania,                                   

w szczególności pod względem rozwiązań komunikacyjnych i umożliwienia racjonalnego 

wykorzystania terenów, w tym dokonania regulacji własnościowych w stosunku do terenów nim 

objętych.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:                                                                                                             

za pozytywną opinią głosowało   –  6  radnych  (jednogłośnie)                                                                           

przeciw                                         –  0                                                                                        

wstrzymało się od głosu               –  0 



Komisja pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu Osiedla 

Klasztorna w Suwałkach. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 6 do protokołu  

 

Ad pkt. 5 

Wolne wnioski.  

 

 Radny P. Wasiukow poprosił o przyjrzeniu się projektowi ulicy Sejneńskiej na odcinku 

od przejazdu kolejowego do nowego ronda, nie ma tam żadnego przystanku. Ł. Kurzyna 

Zastępca Prezydenta odpowiedział, że temat jest już rozwiązany , a  Zarząd Dróg i Zieleni 

instaluje  przystanek komunikacji miejskiej. 

      

  Przewodniczący podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie komisji. 

Na tym protokół zakończono.  

      

 

        Przewodniczący Komisji 

Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Suwałkach                  

    

      Zdzisław Koncewicz 

 

 

 Protokół sporządziła: Elżbieta Polańska 

 

Gł. specjalista w Biurze Rady Miejskiej 

     Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


